

Tenkei Nomura Wows Lagoon Mall Visitors with Dazzling Ikebana Flower Crafts

[عربي](#)



Doha, 13 June 2013: Lagoon Mall, Qatar's most sophisticated and stylish shopping haven, recently welcomed HE Mr. Kenjiro Monji, Japanese Ambassador to Qatar, at an exclusive show for internationally acclaimed Ikebana artist, Tenkei Nomura. The event, underlining Lagoon Mall's ongoing delightful surprises, was also attended by Mr. Bader Abdullah Al-Darwish, Chairman of Darwish Holding. Nomura dazzled attendees with flower arrangements that strongly live up to the 500-old Japanese Ikebana culture. The flowers were provided by Plaza Hollandi

تنكي نمورا يبهر زوار "لاجونا مول" بتصميم باقات أزهار مذهلة من الـ "الإيكيبانا" اليابانية



الدوحة- قطر، 13 يونيو 2013: زار مؤخراً سعادة السفير الياباني في قطر السيد كنجيرو مونجي، "لاجونا مول"، وجهة التسوق الأفضح والأكثر أناقة في الدوحة، حيث أقيم عرضٌ خاص وحصري لفنان الإيكيبانا العالمي "تنكي نمورا" بالتناغم مع حملة المفاجآت المبهجة المستمرة من "لاجونا مول". وقد حضر الحفل السيد بدر عبدالله الدرويش، رئيس مجلس إدارة مجموعة "الدرويش القابضة". وقد ابهر الفنان "نمورا" الحضور بتصميم باقات من الأزهار، تقدمت متجر "بلازا هولاندي"، تعود الى 500 عام من حضارة الإيكيبانا اليابانية.